
 Bestuursvergadering nr. 244 
Datum: 12 mrt 2018 
Plaats: Dorpshuis D’n Brak 
 
Verslag naar: Dorpsraad 
                      Gemeente 
                       
Aanwezig: Henri van Zeeland 
                  Nelly van Os 
                  Jos Klessens      
                  Hans Kemps     
                  Joep van Helvoort 
                 
Notulist:    Wilma van de Laar 
Volgende vergadering: 9 april 2018 

 
 
 
 
 
 
 
  
 
 
 

 
dorpsraadmariaheide@gmail.com 

  actie 

1. Opening:    

2. 
 

Inloopspreekuur: 
 

 

3. Verslag vorige vergadering : 
Hans is op 20 febr naar de bijeenkomst Vitaal Buitengebied geweest. De gemeente 
verzamelt zoveel mogelijk info. Ook agrarische zaken worden meegenomen. Men 
streeft naar een verzorgd landschap. Het wordt een langdurig project met meerdere 
bijeenkomsten.  
 

 
 
 
 
 

4. Postlijst: zie lijst 

 Brug in pastorietuin: het kerkbestuur heeft contact met Jabro hierover. 

 Jeroen Slagers heeft een leefbaarheidsbudget aangevraagd voor het 
onderhoud van het paadje tussen Eikenwal en Heiakkerstraat. 

 28 maart Platformoverleg: Henri en Joep. 

 Opschoondag 23 maart 12.30-13.30 uur. Nelly heeft overleg met J. 
Vossenberg.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
5. 

 
 
Aandachtspunten/acties: 
INRICHTING TERREIN BRAK/SCHOOL:  
Het project krijgt de naam Krachtig Hart. De studenten zijn al een paar keer hier 
geweest. Hebben enquête formulieren uitgedeeld op de Quiz-avond. Ze willen nog 
jongeren en 70-plussers benaderen. KBO-vergadering en website? Eind van de week 
moet plan van aanpak klaar zijn. 29 maart is de tussenpresentatie in Nijmegen. 
 
GOEDE DOELENWEEK:   
Joep: sponsoring is rond.  
 
SNELFIETSROUTE:  
Henri is naar de commissievergadering geweest. Drie partijen wezen op de veiligheid 
van de P v Haarenstraat. Een meerderheid was voor de route langs het Duits Lijntje. 
Wethouder van Rooij heeft toegezegd vóór de zomer een onderzoek in te stellen 
naar onze verkeersveiligheid.  
 
SPEELTUIN HOGE DRIES 
Joep: er komen 4 toestellen bij elkaar in een hoek. Daardoor kan de rest van het veld 
optimaal gebruikt worden voor andere evenementen. Er komt een picknicktafel. De 
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groenstrook wordt smaller gemaakt. Mogelijk wordt een boom verplaatst. De 
gemeente neemt de wensen van de buurt mee in de schets. 
 
KASCONTROLE 
Is gebeurd. 
 
BEZOEK BURGEMEESTER: 
Evaluatie: Een positief bezoek, we hebben een mooie indruk kunnen geven door de 
presentatie en de wandeling langs de rand van het dorp. 
 
PROJECTEN 1000 

1. Frame : even afwachten ivm frame GDW 
2. Informatiebord plein: dit nog bekijken. Wilma maakt paar foto’s van huidig 

bord. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

6. Mededelingen:  
Joep: Volgende vergadering sluit hij later aan. 
Joep: de vlaggenstokjes in de P van Haarenstraat zijn verwijderd, vervolg onbekend. 
 

 

7. Jaarwerkplan:  
Evaluatie gladheidsbestrijding: De Krekelhofstraat heeft ook een zoutbak gekregen 
voor de gevaarlijke punaise hoek Hennenberg. 

 

8. Heise Krant: 
 Een verslag van het bezoek van de burgemeester met een foto. 
Artikel  Krachtig Hart: Jos maakt het en stuurt het naar Wilma 
 

 
 
 
 

9. Rondvraag:  
Joep: Moeten we iets doen mbt de kermis? Martijn uitnodigen vlg vergadering. 
Joep: buurt Hennenberg had vragen over BIN/112. Wanneer welk nummer bellen? 
BIN is alleen informatienetwerk en vervangt nooit 112. 
Hans: Is snelheidsbord kapot? Ja en ook verwijderd. 
Jos: de OVM vraagt nog hoe het zit met de kerstverlichting. Boom in Krachtig Hart 
van de carnavalsclub. 
Is een dorpsauto ook iets voor ons? Wij hebben een bus en boodschappenplusbus. 
 

 

10. Sluiting:  22.30 uur   

 


